

The Bill was then passed through Committee, and ordered to be read a third time on Friday next.

The following Bills were also considered in Committee of the Whole, and ordered to be read a third time on Tuesday:—

Act respecting Cruelty to Animals—From the Senate. Sir Geo. E. Cartier.

Act respecting certain Affairs relative to Her Majesty's Army and Navy—From the Senate. Sir Geo. E. Cartier.

Act for the better Protection of her Majesty's Military and Naval Stores—From the Senate. Sir Geo. E. Cartier.

Act for the better preservation of the Peace in the vicinity of Public Works—From the Senate. Sir John A. Macdonald.

Act respecting Joint Stock Companies incorporated by Letters Patent—From the Senate. Sir John A. Macdonald.

The House concurred in the amendments made by the Senate to the Bill to avoid the necessity of having Documents engrossed on Parchment.

On motion of **Sir John A. Macdonald**, the Bill respecting the Salary of the Governor-General was read a second and third time, and passed.

SUPPLY

The House then went into Committee of Supply, Mr. Street in the Chair. The following items passed:—Customs Department, \$23,400; Inland Revenue Department, \$13,350; Public Works, \$40,190; Post Office, \$57,650; Department of Agriculture, \$16,950.

Mr. Mackenzie called attention, before the latter item passed, to the very extraordinary compilations, in the shape of agricultural reports, which were being issued, and to the still more extraordinary means resorted to for obtaining information on this matter. The practice of publishing in this report a long list of the various officers of departments was altogether useless and expensive. This same subject was brought up last year, and yet there appeared to have been nothing done during the recess.

Hon. Mr. Connell also called attention to the subject of statistics.

The next item passed was Marine and Fisheries Department \$12,250. Then came Departmental Contingencies, \$216,500.

[Sir John A. Macdonald.]

Le projet de loi est adopté en Comité et la troisième lecture en est ordonnée pour vendredi prochain.

Le Comité général adopte les projets de loi suivants dont la troisième lecture est ordonnée pour mardi prochain:

Loi sur la cruauté envers les animaux, présentée par le Sénat. Sir George-E. Cartier.

Loi sur certaines affaires ayant trait à l'Armée et à la Marine de Sa Majesté, émanant du Sénat. Sir George-E. Cartier.

Loi pour une meilleure protection des arsenaux de Sa Majesté, émanant du Sénat. Sir George-E. Cartier.

Loi pour une meilleure protection de l'ordre sur les travaux publics, émanant du Sénat. Sir John A. Macdonald.

Loi sur les sociétés anonymes créées en vertu de lettres patentes, émanant du Sénat. Sir John A. Macdonald.

La Chambre adopte les amendements proposés par le Sénat prévoyant qu'il n'est plus nécessaire d'imprimer les documents publics sur parchemin.

Sur motion de **Sir John A. Macdonald**, le projet de loi sur le traitement du Gouverneur Général, est lu pour la deuxième et troisième fois et adopté.

SUBSIDES

La Chambre se constitue en Comité des Subsidés sous la présidence de M. Street. Les postes suivants sont adoptés: Douanes, \$23,400; Revenu intérieur, \$13,350; Travaux publics, \$40,190; Postes, \$57,650; Agriculture, \$16,950.

M. Mackenzie attire l'attention, avant l'adoption de ce dernier crédit, sur le nombre extraordinaire de rapports établis en matière d'agriculture et aux moyens encore plus extraordinaires auxquels on a eu recours pour obtenir des renseignements. La pratique qui consiste à publier la longue liste des fonctionnaires du ministère est aussi inutile que coûteuse. L'année dernière déjà, on a soulevé cette question et rien n'a été apparemment fait pendant l'intersession.

L'hon. **M. Connell** attire également l'attention sur le problème des statistiques.

Le Comité adopte ensuite le poste du ministère de la Marine et des Pêches avec un total de \$12,250. Viennent ensuite les dépenses imprévues des ministères avec un montant de \$216,500.